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Sammanträdet öppnas 

Ordförande förklarar sammanträdet öppnat. 

 

Val av justerare 

Lasse Persson 

 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

Anmälan av föregående protokoll 

Justerat och klart. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

Ärenden till stadsdelsnämnden den 20 februari 
 

- Angående: ”Svar på remiss om Objekt- och 

anhöriganställningar inom ledsagar- och avlösarservice - 

En modell för att begränsa möjligheterna till att ha 

anhöriga som anställda.” 

o I många fall är det svårt att anställa någon annan än 

en anhörig/vän. Främsta anledningen är att det rör 

sig om en anställning på få antal timmar. Det finns 

brukare som har ett beslut om ledsagar- och 

avlösarservice men som inte kan verkställas eftersom 

de inte hittar någon att anställa.  

o Det är även svårt att få kontinuitet i stödet. 

Kontinuitet är viktigt för att stödet ska fungera. 

o Rådet undrar över definitionen av vän. För många 

fungerar stödet inte om personen som ger stödet inte 

är en vän. 

o Borde gå att kvalitetssäkra även om anhöriga är 

anställda. De är ändå anställda via en utförare. 
 

- Rapportering av ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 

(SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) 

o Svårt med boenden som tillgodoser önskemål och 

behov. 

 

Program för delaktighet 
- Återkoppling från workshop 22 januari 

o Område 1: Väldigt bra. 

o Område 2: Emilia skickar ut information om vad 

förskolan lyfter i sitt VP. 

o Område 3: Väldigt bra. Viktigt att dra nytta av den 

tillgänglighetsgranskning som har gjorts. Särskilt 

gällande lätt avhjälpta hinder. 

o Område 4: Wifi i boendena.  

 Förvaltningen har arbetsgrupper som har 

undersökt frågan utifrån ett juridisk och 

tekniskt perspektiv. Även utifrån vad som är 

möjligt utifrån upphandlingar. Nu har 

förvaltningen två alternativ och måste välja 

vilket som är det bästa.  

 Rådet berättar att många som bor i grupp- 

och serviceboendena har berättat för dem att 

de blir utkastade från gäst-inloggning som 

finns i de gemensamma lokalerna.  
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

o Område 5:  
 Att erbjuda aktiviteter säger ingenting om 

huruvida det sker en ökning i hur många som 

deltar i aktiviteter. Går det att mäta hur 

många som faktiskt deltar på något vis?  

 Skapas det möjligheter för personer med 

funktionsnedsättning att ta del av utbudet av 

aktiviteter t.ex. badhus som bara är öppet för 

en viss målgrupp? Emilia ställer frågan till 

fritidsombuden.  

 Hur mäter vi att fritidsombuden är aktiva? 

Vore bra att beskriva i samband med 

uppföljning på vilket sätt fritidsombuden har 

varit aktiva. 

 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 
- Kreativt Center 

o Rådet får information om att avtalet löper ut och att 

förvaltningen ska förbereda underlag för att nämnden 

ska ta beslut om huruvida det ska förlängas eller inte.  

- Hammarby och Danvikstulls dagliga verksamhet 

o Rådet får information om att avtalet löper ut och att 

det inte går att förlänga. Förvaltningen ska förbereda 

underlag för att nämnden ska fatta beslut om 

huruvida det ska drivas i egen regi eller på 

entreprenad. 

 

Information om inkomna handlingar 

Ingen inkommen information eller inkomna handlingar. 

 

Övriga frågor 
- Presentation av ny avdelningschef 

- Anpassat ansökningsmaterial för sommarjobb 

o Nya bilder – rådet väljer två av de bilder som de har 

fått som förslag från stadens mediabank. 

o Förtydligande i materialet  

 ”För dig med funktionsnedsättning” redan i 

rubriken 

 Exempel på sommarjobb; parkskötsel, 

tillgänglighetsinventera lokaler 

o Ändra åldersspannet till 16-21 år då personer med 

funktionsnedsättning går i gymnasiet ett år längre 

o Skickar förslag digitalt till rådet som sedan sprider 

vidare i sina förbund/organisationer och i skolor. 

- Utbildning (samma som för nya nämndledamöter) om 

styrning, ekonomi mm. Förslag att ta det på ett av rådets 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

tillfällen. Ev. förlänga mötet. Överenskommet att Maria och 

Emilia tittar på innehåll i utbildningen och tar fram ett 

förslag på upplägg. 
 

Nästa sammanträde 
- 17 mars – ändrat till 16 mars 
 

Sammanträdet avslutas  

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 

 

 
 

   

Stefan Fagerström  Lasse Persson 

Ordförande  Justerare 
 


